

## | جمعة تحذير الشعب الأمريكي ||

\*\*\*\*\*\*\*\*\*

1

إن قصفت أمريكا العراق فهذا يعني أن كل مواطن أمريكي هدف مشروع لنا .

If the United States bomb Iraq, every American citizen is a legitimate target for us.

2

كل طبيب أمريكي في أي بلد سينحر إن قصفت أمريكا العراق.

Every American doctor working in any country will be slaughtered if America attack Iraq.

3

كل شركة في البلدان العربية بها أمريكان فهي هدف مشروع لكل مسلم .

Any company in Arab countries which employs Americans is a legitimate target for every Muslim.

4

إن قصفتم العراق فكل سفارات أمريكا في العالم ستكون معرضة لسيارتنا المفخخة .

if America attacks Iraq; every American embassy in the world will be exposed and attacked with car bombs.

5

دماء المدنيين الأمريكان ليست أغلى من دماء أطفال ونساء العراق.

American civilian blood is not more precious than the blood of the children and women of Iraq.

6

هل دماء المدنيين الأمريكان محرمة ؟! ودماء أطفال الفلوجة مباحة ؟!

Is the blood of American civilians forbidden? The blood of the children of Fallujah permissible?

7

كل قطرة دم عراقية تراق بالقصف الأمريكي سيراق مقابلها أنهار من الدماء الأمريكية .

For every drop of blood shed by the Iraqis, Americans will shed a river of blood

8

كل حكومة عربية تفتح أراضيها للطائرات الأمريكية ستتحمل تبعات ذلك .

Every government that is willing to open its territory for U.S. aircrafts to launch attacks will bear the

consequences.

9

## يقول ابن لادن ؛ لاتشاور أحداً في قتل الأمريكان .

Bin Laden says; dont consult anyone when killing Americans.